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Zápisnica č. 1/2025 

zo zasadnutia Predsedníctva SZOŠ dňa 29. 1. 2025: „on-line“ zasadnutie 
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Prítomní: Zasadnutie P SZOŠ sa uskutočnilo on-line formou. Prítomní boli Andrej Patráš, 

Radoslav Jonáš, Martin Václavík, Ladislav Pompura a Judita Sádecká. Okrem 

predsedníctva sa zasadnutia zúčastnil Emil Kukurugya - generálny sekretár 

SZOŠ. 

Program:  

1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Návrh rozpočtu SZOŠ na rok 2025 

3. Hlavné úlohy členov Predsedníctva SZOŠ na rok 2025 

4. Termín konania on-line Konferencie SZOŠ 

5. Informácia o práci s novými potenciálnymi klubmi 

6. Pokračovanie diskusie o reprezentačných tréneroch  

7. Rôzne 

 

 

   1. Kontrola plnenia uznesení  

E. Kukurugya informoval členov Predsedníctva o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí. 

Aktuálne je plnené uznesenie uzn. 01/07/24 týkajúce sa včasného dočerpania PUŠ a zaslania 

vyúčtovania na Ministerstvo cestovného ruchu a športu. Prostriedky boli v zmysle zmluvy 

dočerpané do konca roku 2024 a vyúčtovanie bude po podpise predsedom SZOŠ odoslané 

v priebehu budúceho týždňa. 

 

2. Návrh rozpočtu SZOŠ na rok 2025 

A. Patráš predstavil členom Predsedníctva návrh rozpočtu SZOŠ na rok 2025. SZOŠ počíta 

s využitím prostriedkov PUŠ vo výške 54 404 Eur a s vlastnými prostriedkami vo výške 30 400 

Eur. Keďže prostriedky PUŠ boli opätovne znížené, bude potrebné značnú časť prevádzkových 

nákladov hradiť z vlastných prostriedkov.  

R. Jonáš navrhol zvýšiť položku na rozvoj na 2 600 Eur, čo vychádza z dohody ohľadom využitia 

odvodu z pretekov. 

 

3. Hlavné úlohy členov Predsedníctva SZOŠ na rok 2025 

Jednotliví členovia Predsedníctva odprezentovali hlavné zámery svojej činnosti na rok 2025. 

Najbližšou aktivitou je Seminár rozhodcov začiatkom februára, ktorý zastrešuje M. Václavík a R. 

Jonáš.  

Seminár trénerov zatiaľ nie je plánovaný. Podľa M. Václavíka je potrebné najskôr zistiť záujem 

o takéto vzdelávanie v prostredí klubov. Na vzdelávanie trénerov je možné využiť aj možnosti 

vzdelávania v ČR.  

M. Václavík informoval Predsedníctvo aj o svojom zámysle nekandidovať znovu na volenú 

pozíciu člena Predsedníctva SZOŠ. 

A. Patráš k tomu uviedol, že v tomto roku bude potrebné riešiť viac personálnych otázok. 

J. Sádecká bližšie informovala v akom štádiu je projekt V4 na vzdelávanie v SZOŠ.  
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4. Termín konania on-line Konferencie SZOŠ 

A. Patráš navrhol Predsedníctvu urobiť jarnú Konferenciu SZOŠ on-line formou v priebehu 

mesiaca apríl. Z dôvodu, že v tomto mesiaci už naplno prebiehajú súťaže v OB a zároveň je tam 

Veľká noc, navrhuje ako vhodný termín v nedeľu 13. 4. 2025 so začiatkom o 18,30. V tento deň 

sú síce preteky SRJ v Pezinku, ale vo večerných hodinách by už mali byť všetci doma a môžu sa 

zúčastniť on-line Konferencie. Dĺžku trvania odhaduje maximálne na dve hodiny, keďže 

neplánuje prerokovávať vážnejšie témy. V programe budú najmä body, kde je potrebné 

schválenie Konferenciou, ako je Výročná správa a účtovná závierka roku 2024, návrh rozpočtu 

na rok 2025, správa kontrolóra a podobne. 

   uzn. 01/01/25 
SZOŠ súhlasí s navrhnutým termínom konania Konferencie SZOŠ on-line formou 

dňa 13. 4. 2025 (nedeľa) o 18,30 hod.  

Výsledok hlasovania - 5 hlasov za. 

 

5. Informácia o práci s novými potenciálnymi klubmi 

R. Jonáš uviedol, že v rámci Komisie rozvoja sa zamerali na úlohu zvyšovania členskej základne 

a vytipovali 5 osôb, ktoré sa venujú práci s deťmi mimo štruktúru SZOŠ. Týmto ľuďom je 

potrebné vytvoriť vhodné podmienky. Hovorili s Hanou Šmelíkovou, ktorá vytvára nový klub, 

ďalej s Damiánom Ovečkom, ktorý vedie krúžok v Rusovciach a pravidelne sa zúčastňuje na 

podujatiach SZOŠ. Hovorili aj so Slávkou Olešovou zo Zázrivej, potom so starostom Kysaku, 

ktorý vedie krúžok v Kysaku a budúci týždeň plánujú hovoriť s Lukášom Novotom v Prešove, 

kde je snaha o založenie nového klubu. Komisia rozvoja pripraví súbor opatrení spolu 

s rozpočtom a zodpovednými na podporu tejto činnosti a predloží ich na ďalšie zasadnutie 

Predsedníctva SZOŠ. 

R. Jonáš ďalej predstavil analýzu členskej základne za roky 2017 až 2024, ktorá bude použitá na 

aktualizáciu Akčného plánu rozvoja SZOŠ. 

 

6. Pokračovanie diskusie o reprezentačných tréneroch 

R. Jonáš otvoril diskusiu k reprezentačným trénerom, kde kritizoval časové naplánovanie kondič-

ných testov, pričom ale vyjadril poďakovanie za prístup a prácu reprezentačných trénerov. Ter-

mín nie je vhodný preto, lebo je neférový. Pretekár, ktorý sa zúčastní sústredenia (6 mapových 

tréningov a 5 etáp pretekov), absolvuje cestu zo Slovinska a na ďalší deň má bežať kondičné testy, 

ma fyzickú nevýhodu oproti tomu, ktorý bude oddychovať. Kondičné testy sú súčasťou nominač-

ného rebríčka a preto priamo pri tomto časovom usporiadaní sústredenia a testov pôsobia proti 

účasti na danom sústredení.K tejto problematike bola následne diskusia, kde A.Patráš vyjadril 

názor vyplývajúci zo skúseností, že dané testy by sa mali absolvovať z plnej prípravy a aj keď 

termín nie je úplne ideálny, nie je ani nevhodný.  

Pozn. Následne reprezentační tréneri zmenili termín testov na začiatok mája. 

A. Patráš informoval, že na základe už predchádzajúcej diskusie bude v mesiaci jún vyhlásené 

výberové konanie na pozície trénerov reprezentácií a na základe prejaveného záujmu budú prijaté 

ďalšie rozhodnutia. 

 

7. Rôzne 

R. Jonáš upozornil, že Zápisnice z Konferencií SZOŠ nie sú uverejnené v časti Zápisnice na 

webovej stránke. E. Kukurugya Predsedníctvo informoval, že všetky dokumenty z Konferencií 

sú v časti Zverejňovanie údajov, ale doplní ich aj do časti Zápisnice. 
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R. Jonáš znovu otvoril otázku aktualizácie Akčných plánov ku stratégii rozvoja SZOŠ. kde zatiaľ 

poslal podklady len Jozef Wallner. Ostatní členovia Predsedníctva sa zhodli, že svoje časti 

dopracujú do konca februára 2025. Táto téma bude zhodnotená na ďalšom zasadnutí 

Predsedníctva SZOŠ. 

   uzn. 02/01/25 
A.Patráš, M. Václavík, R. Jonáš a J. Furucz zašlú generálnemu sekretárovi 

vyhodnotenie Stratégie rozvoja vo svojich častiach. 

 Termín: do 28. 2. 2025 

R. Jonáš ďalej upozornil, že predseda SZOŠ a sekcia OB by mali pripraviť odpoveď na 

požiadavku Tamary Miklušovej o zaradenie do CTM Západ. Zaraďovanie pretekárov do CTM je 

plne v kompetencii vedúceho CTM a v tomto duchu predseda SZOŠ pripraví odpoveď na 

uvedenú žiadosť. 

A. Patráš navrhol zvýšenie mzdy generálnemu sekretárovi z dôvodu legislatívneho zvýšenia 

minimálnej mzdy na 816 Eur (hrubá mzda). V tejto súvislosti navrhuje zvýšiť mzdu generálnemu 

sekretárovi na sumu 850 Eur (hrubá mzda). 

   uzn. 03/01/25 
Hrubá mzda generálneho sekretára SZOŠ sa zvýši od 1. januára 2025 na sumu 

850 Eur.  

Výsledok hlasovania - 5 hlasov za 

 

A. Patráš navrhol v rámci pretekov CESOM oceniť aj najúspešnejších športovcov za jednotlivé 

druhy orientačných športov, čo sa posledné dva roky nerealizovalo. Členovia predsedníctva 

s návrhom súhlasia po posúdení navrhovaných športovcov.  

J. Sádecká informovala o situácii v poistení zodpovednosti klubov pri organizovaní podujatí. 

Výsledná suma za poistenie je výrazne nižšia, ako sme predpokladali (cca 200 Eur). A. Patráš 

uviedol, že v prípade takejto sumy môže toto poistenie hradiť priamo SZOŠ. L. Pompura navrhol, 

aby ešte pred uzavretím poistenia posúdil podmienky poistenia právnik SZOŠ. 

 

 

Zapísal: Emil Kukurugya                                                            Bratislava, 29. 1. 2025 

 

Meno, priezvisko a podpis predsedajúceho zasadnutiu:  Andrej Patráš, v.r. 
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PREZENČNÁ  LISTINA 

 

Názov akcie: Zasadnutie Predsedníctva SZOŠ 

Miesto:  „on-line“       Dátum: 29. 1. 2025 

 

 

P. Č. 

 

 

MENO A PRIEZVISKO 

 

BYDLISKO (KLUB) 

 

PODPIS 

 

1.  
Andrej Patráš Banská Bystrica Prítomný on-line 

2.  
Radoslav Jonáš  Bratislava Prítomný on-line 

3.  
Martin Václavík Martin Prítomný on-line 

4.  
Judita Sádecká  Košice  Prítomný on-line 

5.  
Ladislav Pompura Banská Bystrica  Prítomný on-line 

6.  
Emil Kukurugya Pezinok Prítomný on-line 

 
   

 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 


